



Norsk Bobil og Caravan Club

Avdeling 139 Telemark

Styremøte/Referat

Referat styremøte 19.03.2025 på Pors Klubbhus

Skien 20.03.2025

Møtested: Klosterøya Skien, møteleder John-Ole Jørgensen.

Innkalling:

Følgende deltok:

Initialer:

Kopi til:

- ☐ John- Ole Jørgensen, Leder
☐ Jon Martin Faale, nestleder
☐ Morten Aadalen, sekretær
☐ Inger Beate Thomassen Kasserer
☐ Atle Aass, styremedlem
☐ Tom Børre Stensland styre medlem
☐ Georg Andreas Stentveit Varemedlem
☐
☐

- ☒
☒
☒
☒
☒
☒
☐
☐

JOJ
JMF
MAAD
ET
AAa
TBS

TBS

- ☐ Fak
☐ Teknisk komite
☐ Finans
☐ Valg komite

GAS

		Ansvar
01- 2025	Godkjenning av dagsorden: Godkjenning av møteinnkalling, sakliste og valg av sekretær. Vedtak: Innkalling og agenda ble enstemmig godkjent. Morten Aadalen er sekretær.	Styret
02-2025	Konstituering av nytt styre. Vedtak - Tom Børre Stensland går fra vara til styremedlem. - Inger Beate Thomassen er ny kasserer - Morten Aadalen er Sekretær	Styret
03-202	Oppsummering av årsmøte og årsfest - Årsmøte og årsfest gjennomført fredag 28.08.2025 på Pors klubbhus. Vedtak: - Klarer dette med at budsjett er netto inntekt eks. mva. - Være bedre forberedt på bla. Opplesing av revisjonsberetning neste år.	Styret
04-2025	Hvem gjør hva i styret fremover: Fordeling i styret. Vedtak: John Ole: Få ut møte innkallinger og holde i styre og stell i klubben. Nestleder Faale ansvar for digitale plattformer, og bom system på Hummerbakken. Sekretær: Har ansvar alt tinn, referater til styre, NBOCC etc. samarbeider med kasserer om ny digital regnskapsplattform. Kasserer: Passe på faktura betaling, faktura utsendelse på fastliggere og strøm på Hummerbakken.	Styret



Norsk Bobil og Caravan Club

Avdeling 139 Telemark

Styremøte/Referat

	Styremedlem Atle Aas får ansvaret for å se over de som skal ha merke for 2025. informere medlemmer om dette hvor lenge de har vært medlemmer gjennom året både på gnist og ellers. Atle har samarbeidet med teknisk komite med Arnold Kittilsen og Odd Peder Goberg og fortsetter med dette. Styremedlem Tom Børre. Ha kontakt med brygge komite Torgeir Skyvulstad og Rune Bjørndalen. Samt evt. ha kontakt med entreprenør i forbindelse med erosjon på Hummerbakken. Vi mangler et styremedlem og et varamedlem. Styret har en person som vi har på lista som vi kontakter med tanke om nytt styremedlem.	
05-2025	Gjennomgang av rutiner og referat i forhold til NBOCC standard for styre verv. Alle har fått mail om rutiner i forhold til styre arbeid. Vedtak: Alle leser gjennom mailen om rutiner i forhold til overnevnte.	<u>Styret</u>
06-2025	Års hjul 2025 Styremøte 1 tirsdag hver mnd. Bortsett fra juni, juli og i august. Disse månedene er det arbeidsutvalget som gjelder (deltakere). Sent styremøte i mars gjør at april møte utgår. Vedtak: Leder lager års hjulet med datoer for styre møter, medlemsmøter frem til og med årsmøtet 2026. Forslag for dato på medlemsmøte 25.03.2025 (bestemt) og 26.08.2025. Medlemsmøter er på Pors Klubbhus. Ha et eget medlemsmøte for de på hjul og for fastliggere på Hummerbakken. For de på hjul blir det medlemsmøte på Heistad Caravan kl 18:00 hvis ledig plass der ute, hvis ikke blir det medlemsmøte for de på Hjul på Pors 13.05.2025. Medlemsmøte på hummerbakken blir før sesong og etter sesong. St.hans feiring på Hummerbakken 21.06.2024.	<u>Leder og Faale</u>
07-2025	Presentasjon av styret til blekka og Gnist Legge ut bilder av styret med info om medlemmene i styret. Vedtak: Faale gjør dette. Alle medlemmer av styre sender bilde til Faale, evt. så blir FB bilde brukt i presentasjonen.	<u>Faale</u>
08-2025	Medlemsmøte. Hvem fra styret stiller i medlemsmøte. Tiltak: - Styret ønsker at flest mulig stiller på medlemsmøter og at alle stiller på årsmøtet. - Leder, sekretær og kasserer stiller så langt det er mulig, ellers stiller de som har ansvar for de forskjellige oppgavene- i forhold til medlemsmøter og agenda.	<u>Styret</u>
09-2025	Åpning av Hummerbakken - Forslag om å åpne for sesongen for fastliggere på Hummerbakken den 28.03.2025 - Se over om forhold er ok til å åpne for døgn leie. - Nytt firma til å vaske sanitær brakker Tiltak: - Vedtatt at vi åpner for fastliggere og døgn leie fra 28.03.2025,	<u>JOJ, MAAD/ Plasskomite</u>



Norsk Bobil og Caravan Club

Avdeling 139 Telemark

Styremøte/Referat

	- Plasskomite bestemmer når det er tørt nok på jorden for døgn leie. - Få ut faktura for leie for fastliggere på Hummerbakken så fort som mulig. Morten ordner dette. - John Ole har kontaktet vaskefirma fra Stavern og jobber med å få tilbud fra disse.	
	Evt. 1. Snakke med Samund eller Pål om å få fjernet nummer til hytte eier til øvre bom slik at vi unngår at hytteeier bruker vei han ikke har rett til å bruke. 2. Faale får på plass møte med booking system på Hummerbakken i morgen ettermiddag, senest til uken. 3. Plass 4 på Hummerbakken er ledig Tom Børre Stensland takke nei til plass 4 og blir plassert nederst på listen da han fortsatt ville stå på listen. Neste på listen er Per Olaf Storemyr og han blir kontaktet av styreleder i morgen med tilbud om plass. Må sjekke om han er medlem og frist til tirsdag 25.03.2025. - Oppdatere venteliste før medlemsmøte 25.03.2025. - Send ut venteliste gebyr for de som står på listen. 4. Grunneier er medlem av Larvik Camping forening og vi som leietakere må reklamere for Larvik Campingforening på Hummerbakken. Grunneier må koste evt. skilt og reklame. Plasskomite monterer evt. skilt. 5. Grunneier snakker med hytteeier ang. opparbeiding av snuplass ved midlertidig innkjøring til hytte. 6. Vi vil utvikle postadresse og få vekk postkassen på Tollnes så fort nytt regnskapssystem er på plass og leverandører har fått ny faktura adresse. 7. Messenger gruppen til styret oppdateres, Morten oppdaterer denne. 8. Gå gjennom reklame på hjemmeside/blekka og spørre om disse vil være med videre. Morten tar en runde med sponsorene for å oppfriske og tilby reklame på hjemmesiden og i blekka digitalt. Kr.3000- 5000,- pr. år. Morten tar dette. 9. Bjørn Viggo lurar på om vi ønsker klistremerker med NBOCC til bil og utstyr. Etc. Faale spør Bjørn Viggo om mer info om klistre merker. 10. Skilt ved vegen ang. Hummerbakken, John Ole sjekker med grunneier. 11. Vurdere økt pris for døgn leie med nye sanitærvogn. 450,- for ikke medlemmer. Dette tar vi på medlemsmøte.	MAAD, JOJ, JMF

Møte datoer styret 2025: 06.05, 02.09, 07.10, 04.11, 02.12, og 06.01.2026, 03.02.2026

Gi beskjed dersom du ikke kan møte!

For avdeling 139, Telemark

Morten Aadalen
Sekretær